

## Referat fra møte i Horg menighetsråd

Sted: Horg kirke

Tid: Tirsdag 14.01.25 kl.19.00

Tilstede: Anne Jøraandstad, Eli Stølan, Unni Skipperø, Mai-Britt B Sunnset, Egil Kåre Lium, Knut Arne Solberg, Bodil Lefstad, Jan Tore Vespestad og Siv Nina Lund.

Meldt forfall: Arild Solberg

Sakliste:

Sak 1/25 Godkjenning av innkalling og sakliste. Ok

Sak 2/25 Godkjenning av referat fra møte 11.11.24. Ok

Sak 3/25 Menighetsrådet- oppgaver og ansvarsområder.

Leder: Anne Jøraandstad

Nestleder: Unni Skipperø

Sekretær: Siv Nina Lund

Kasserer: Arild Solberg

Gravlegater: Knut Arne Solberg

Konfirmantkontakt:Egil Kåre Lium

Fellesrådet: Unni og Eli

KN: Arild, Egil Kåre og Mai- B

Trosopplæring: ? Knut Arne kan bidra med noe, ønsker at vi er flere å dele på.

Menighetsbladet: Egil Kåre og Eli

Gudstjenesteutvalget: Bodil Lefstad

Tv overføring sykehjem: Frode Stølan og Knut Berg

Kontaktperson Kirkens SOS: Mai-Britt B Sunnset

Misjonskontakt: Eli eller Anne

Trafikkskadegudstjeneste: Mai- Britt og Egil Kåre

Palmesøndag Misjonshuset: Anne

Veikirke: ? Mai Britt hører med Lars Nesheim om han vil fortsette og evt endre på

opplegget.

50 års konfirmanter: Siv Nina

Sak 4/25 Fellesrådet- informasjon. Møte 4.des 2024. 4 høringer, budsjett og økonomi, valg, Helge Bæverfjord -leder, Anne Josefine Byfuglien -nestleder.

Sak 5/25 Menighetsbladet – evaluering. Veldig bra. Eli har god oversikt over hvor mange blad som må trykkes opp etter den første runden. Eirik fortsetter med layouten. Må betale litt for trykkinga. Vi må jobbe med sponsorer. Eli hører med Vegar ang økonomi for å være sikker på hvordan det blir. Også forslag om å ha en kollekt på en gudstjeneste hvor det er mange folk. Vi fortsetter å jobbe med saken og tenker på hva som må være med.

Sak 6/25 Gudstjenester- kirkeverter. Se eget dokument. Ligger vedlagt i mailen.

Sak 7/25 Arbeidsoppgaver 2025.

Hva skal vi holde på med i vår og høst 2025? Dette tenker vi gjennom til neste møte. Kveld med salmesang, komme med ønsker på forhånd? Bruke det på en vanlig gudstjeneste? Annonserer godt og bruke unge talenter. Vi drodler videre på dette på neste møte.

Sak 8/25 Økonomi/handlingsrom. Sprell levende leie av misjonshuset, hvem betaler? Første gang menighetsrådet har fått regning på dette. Vi tror det er fellesrådet som har betalt. Unni tar tak i dette. Menighetsrådet ønsker å fortsette med Sprell Levende og må finne midler til dette. Blir sak på neste møte.

En del penger på driftskonto akkurat nå, men penger skal ut til konfirmasjonsleir. Blir også sak på neste møte, da kasserer er tilstede. Vi vil vite hvilket handlingsrom vi har

Sak 9/25 Møtekalender 2025.

Tirsdag 18.feb kl 19

Tirsdag 18.mars kl 19

Tirsdag 29.april kl 19

Tirsdag 3.juni kl 19

Sak 10/25 Eventuelt.

Ønske om en gjennomgang hvor vi skal finne ting når vi har arrangement i kirka. Ordne et system.

Renhold i kirka, spørsmål om bårhuset. Hvem har ansvar for det?

Eli får egen nøkkel til kirka for å følge opp dukvask etc. Eli blir enig med Anne om hva hun skal ha ansvar for i kirka.

Førstehjelpskurs og brannøvelse ønskes, tas neste møte.

Brannvern, brannstige til galleriene så øker vi lovlig antall personer i kirka. Eli snakker med Vegar.

Vi tar tak i å lage noe som gjør at trailere ikke bruker parkeringa vår.

Møte hevet kl 21.

Referent Siv Nina Lund